
Zápis z porady vedení konané dne 18. 3. 2013 

Přítomni: Kohoutková, Šrubařová, Novotná Buršíková, Holub, Regner, Račanský, Veselý, 

Bartošek, Račanský, Dostál, Malinka 

Omluveni: Ledvinka, Matyska, Křenek 

 

1. Kontrola úkolů z minulé porady 

− Dostál pošle impuls vedoucím na evidenci studujících osob (odpovídá Dostál) 

− Na evidenci diplomových prací pracuje Kohoutková 

− Mzdy – divizní by potřebovali zpětnou vazbu – kontrola peněz za březen ku 

navrhovanému stavu. Šrubařová se spojí s Vojtovou kvůli tabulkám na stanovení 

odměn plus zpětná vazba. (odpovídá Šrubařová) 

− Výroční zpráva - do středy tohoto týdne poslat Bartoškovi texty za jednotlivé 

divize, uvádět původce textu (odpovídají divizní) 

− ASPI – kdokoliv ze zaměstnanců by měl mít umožněn přístup do ASPI, Malinka 

chystá návrhy přístupů a technického řešení 

− Přístup na MUNI – hostovské účty – zůstává (odpovídá Holub a Regner) 

− Nový zaměstnanec GIS – uchazeč se vyjádří v úterý 

− Koordinace datových úložišť – vzniká oddělení pro tuto činnost, povede je Tomáš 

Sapák, Antoš bude mít dohled a bude kontaktem pro CESNET. 

− Rozpočet – odeslán kvestorovi, Rexová prochází zakázky všech divizí, pošle 

přehled všech zakázek s ohledem na rozpočet divizí 

− Viditelnost peněz a osob v INETu – divizní zkontrolují, co vidí, podle toho se 

bude řešit další postup (odpovídají divizní). Je třeba vymyslet strategii, co chceme 

a je možné z hlediska celé MU. Dostál posbírá nápady, sejde se s Račanským -  

jednotný postup směrem k provádění projektu. (odpovídá Dostál, Račanský). Měla 

by vzniknout skupina projektové podpory, pak nabídneme RMU řešení. Otázku 

originálů a nakládání s nimi bude řešit v úterý Veselý se Sellnerem. (odpovídá 

Veselý) 

− Groupware – Regner rozešle, co bychom mohli jak používat. Kolegium sdělí 

Regnerovi, co kdo používá pomocí jakého software. Na kolegiu 25. 3. Regner 

předvede možná řešení (odpovídá kolegium, následně Regner)  

− Přístupovky - probíhá jednání s fakultami 

− Výjezdní zasedání - objekt je zamluvený, příští týden se tam podívá Křenek 

(celkem 112 lůžek i s přistýlkami). Příští týden by měli divizní začít od vedoucích 

zjišťovat soupisy, kdo pojede (vyběr mezi studenty, dohodáři apod.). 

− SCALA – zatím není smlouva s městem. Horní část domu je jiného vlastníka, 

pokud se nedomluví prostupy vrchem, není připojení možné. Musí rozhodnout 

RMU, protlak by vyžadoval navýšení prostředků.  

−  

2. Ostatní 

− Ordinace na RMU - čeká se na nacenění MUNINETu od Hubáčkové.  



−  Od úterka 19. 3. začíná kontrola na CERIT SC – všichni byli požádáni o 

spolupráci s Ivou Krejčí – přes ni veškerá komunikace, auditorům nedávat nic bez 

jejího zprostředkování. Budou sedět v ředitelně.  

− CEITEC – byli jsme osloveni s poptávkou ekonomicko-technického řešení jejich 

problémů, Veselý se v úterý sejde s Neubauerovou. 

− 20. 3. proběhne schůzka s Říhou ohledně telefonie, za ÚVT se zúčastní zástupce 

techniků a Dr. Šrubařová 

− Tématem příští schůzky komise IT u prof. Janyšky je soupis licencí. 

− Kontaktní osobou pro oblast duševního vlastnictví je Veselý (dříve byl Bartošek). 

Sekretářka nahlásí Šmídovi na RMU (odpovídá Novotná Buršíková) 

− Šrubařová pošle finální verzi plánu kontrol, začne vkládat do systému, zajistí 

nastavení práv pro pracoviště (odpovídá Šrubařová) 

− v INETu vzniká systém podpory pro přechod na nového mobilního operátora 

(Kohoutková) 

− rámcová smlouva – 15. dubna by měly být podané nabídky 

− Kohoutková bude připomínat řediteli jednání s ArcGisem (odpovídá Kohoutková) 

− V pondělí 25. 3. nebude na kolegiu Kohoutková, zastupuje Bartošek 

− Holubová bude pracovat na 0,4-0,5 úvazku z domova, pokud pro ni divizní mají 

nápad na náplň práce, ozvou se Regnerovi (odpovídají divizní) 

− ve čtvrtek má být školení vedoucích pracovníků z BOZP – do budoucna bychom 

mohli uvažovat o změně osoby školitele.  

 

 

 

Zapsala:       Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Martin Veselý 

zástupce ředitele ÚVT MU 

 

 


